
První školní badatelská konference – „Na co jsme přišli?“ 

Tak přesně o tom přednášely badatelské týmy žáků naší školy ve čtvrtek 21. 12. 2017 

na první školní badatelské konferenci. V hudebně, kde akce probíhala, se postupně 

v průběhu 5 vyučovacích hodin vystřídali v roli publika žáci tříd 4. až 9. roč. a jejich 

vyučující. Všem se představily 4 prezentace s přírodovědnou tematikou. Většina prací už 

slavila svůj úspěch na soutěžích v Ostravě a v Praze, a proto není divu, že vzbudily zájem i u 

našich žáků. 

Na konferenci vystoupili Filip Bosák a Matouš Černý z 9. B s prezentací „(Ne)úsporný stand-

by režim“, Aleš (6. A) a Daniel (9. A) Bulawovi se svou prací na téma „Vliv teploty na 

rychlost vývoje martináče atlasového“, Martin Kohut (9. A) s prezentacemi „Etologie kura 

domácího“ a „Mikroorganismy kolem nás“. Poslední uvedená prezentace zazněla před 

publikem poprvé. Martin v ní společně s Emmou Sušovskou z 8. B přednesl výsledky práce 

školního ekotýmu. Emma navíc uplatnila své řečnické dovednosti i v roli moderátorky celé 

konference. 

A co všechno se mohli naši žáci od přednášejících dozvědět? Tak například, kde všude v naší 

škole najdeme bakterie a plísně, co to vůbec je ten stand-by režim a kolik za něj platíme, jaké 

podmínky musíme zajistit pro správný chov motýlů a i to, že slepice je zajímavý a neobyčejný 

živočich. 

Všichni přednášející se svých rolí ujali zodpovědně a bylo na nich vidět, že si předvánoční 

dopoledne patřičně užili. Ukázali, že pokud vás něco opravdu zajímá, tak se dá bádat nad 

čímkoli. 
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